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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:543 Allemansrättens framtid

Allemansrätten börjar av många markägare ifrågasättas. Detta då man inte 
längre tycker att staten tar sitt ansvar i det hela. Det blir allt vanligare att 
människor nyttjar allemansrätten på felaktigt sätt – både med längre 
bosättningar och med nedskräpning men även genom att man bryter kvistar 
eller toppskott samt nyttjar annans egendom för kommersiell verksamhet. 

Vissa problem handlar om regelrätta brott, medan andra problem snarare beror 
på okunskap. Oavsett vilket kan det inte vara markägarens ansvar att informera 
allmänheten om vilka rättigheter och skyldigheter allemansrätten medför. Här 
borde det offentliga ta ett större ansvar.

Därför vill jag fråga statsrådet miljöminister Karolina Skog:

 

Hur ser ministern och regeringen på allemansrättens framtid och på hur 
den kan vara till gagn för både markägarna och allmänheten?

………………………………………

John Widegren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-22
Besvaras senast
2018-01-05


